
P R O T O K Ó Ł  NR XXI/12 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 10
00

 do 13
00 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 31 stycznia 2012 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXI sesji i powitania radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla, 

Kierowników jednostek podległych oraz gości dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący 

Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2. Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych zaproponował  

 wprowadzenie następujących projektów uchwał: 

 jako punkt 7 f) uchwałę w sprawie udzielenia dotacji w 2012 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy Dobiegniew – Cerkiew 

Prawosławna Zaśnięcia Najświętszej Maryi Panny w Ługach. 

 jako punkt 7 g) uchwałę w sprawie wyrażenia woli wspólnej realizacji oraz 

współfinansowania zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 160 w m. Dobiegniew”.  

 jako punkt 7 h) uchwałę w sprawie utworzenia zamiejscowego oddziału w Radęcinie 

oraz zmiany aktu założycielskiego Przedszkola w Dobiegniewie.  

 jako punkt 7 i) uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat.  

 jako punkt 7 j) uchwałę w sprawie udzielenia dotacji w 2012 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy Dobiegniew.  

 jako punkt 7 k) uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
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Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja na temat działalności za rok 2011 i planu działalności na rok 2012 Referatu 

Oświaty Kultury, Sportu i Rekreacji.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeprowadzenia wyboru Sołtysa Sołectwa Radęcin.  

b) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych – Oddział w Gorzowie 

Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew.  

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości.  

d) przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Miasta i Gminy Dobiegniew na lata 2011-2016 z perspektywą do roku 2032”.  

e) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radęcinie w filię Szkoły Podstawowej  

im. Żołnierzy Września – Woldenberczyków w Dobiegniewie.  

f) udzielenia dotacji w 2012 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew – Cerkiew Prawosławna Zaśnięcia Najświętszej Maryi Panny  

w Ługach.  

g) wyrażenia woli wspólnej realizacji oraz współfinansowania zadania inwestycyjnego 

pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 160 w m. Dobiegniew”.  

h) utworzenia zamiejscowego oddziału w Radęcinie oraz zmiany aktu założycielskiego 

Przedszkola w Dobiegniewie.  

i) wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat.  
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j) udzielenia dotacji w 2012 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew.  

k) zmian w budżecie gminy na 2012 rok.  

8.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji. 
 

 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XIX sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Jacek Antropik 

Skarbnik Gminy – działania Burmistrza w okresie między sesjami sprowadziły się  

do podpisania umowy z PROW na dofinansowanie inwestycji w Osieku oraz rozmowami  

z Zarządem Dróg Wojewódzkich, Powiatowych w zakresie dofinansowania dróg 

znajdujących się na terenie gminy. Burmistrz podejmował również działania mające na celu 

pozyskanie inwestorów na Strefę Przemysłową.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Jolanta Pawlak radna – chciałam zapytać, jak wygląda kwestia korzystania dzieci  

z Przedszkola poza 5-godzinnym obowiązkowym pobytem? Czy po podjęciu uchwały 

dotyczącej opłat zmieniło się w tej kwestii? Ile dzieci korzysta z rozszerzonych 

świadczeń? 

 Marek Wardziak sołtys – chciałbym zaprosić radnych do Głuska i przyjrzenia się naszym 

drogom do miejscowości Podszkle, Moczele, Ostrowite, Kamienna Knieja,  

które są własnością Skarbu Państwa. Trudno jest tam nawet dojść, nie mówiąc o jechaniu, 

więc jak Ci ludzie mają funkcjonować?  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – chciałem powiedzieć, ze bez 

przekazania w zarząd gminy czy lasów państwowych i komunalizacji tych dróg nie będzie 
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żadnego efektu, dlatego że nie można dofinansowywać nie swoich dróg. 

 Jan Bekała sołtys – chciałem zgłosić, że na drodze do Radęcina jest kilka dziur,  

które zasypywane są tylko piaskiem zamiast uzupełnieniem asfaltem. 

 Tomasz Frątczak członek Rady Sołeckiej – jaki jest na dzień dzisiejszy stan prawny drogi 

do Łęczyna oraz co planujemy na niej zrobić?  

 Zdzisław Pajdowski Przewodniczący Zarządu Osiedla – w centrum Dobiegniewa,  

na prywatnej działce robi się wysypisko śmieci.  

 Barbara Kucharska radna Sejmiku Woj. Lubuskiego – w uzupełnieniu do wypowiedzi 

sołtysa Sołectwa Grąsy chciałam zgłosić, iż drogi wewnętrzne również nie  

są remontowane i z drogi powiatowej woda spływa na drogę gminną, gdzie nie można 

dojść do sklepu i świetlicy wiejskiej.  

 Jolanta Pawlak radna – jak wyglądają prace związane z likwidacją SPZOZ?  

Co zaproponowano pracownikom? Jak wygląda proces inwentaryzacji? Jak przedstawia 

się sytuacja związana z wystawianiem recept z dofinansowaniem NFZ?  

 Dariusz Majowicz radny – czy będzie robiona droga na ul. Teatralnej i Parkowej?  

 

Ad.6. Informacja na temat działalności za rok 2011 i planu działalności na rok 2012 Referatu 

Oświaty Kultury, Sportu i Rekreacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – chciałbym przypomnieć, iż temat 

bardzo dokładnie został omówiony na komisjach stałych Rady Miejskiej.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OKSiR – wszystkie aspekty działania referatu zostały 

omówione na komisjach i mogę dopowiedzieć, że uwagi wniesione będą przez nas 

analizowane i wprowadzane w życie, jak również uchybienia, błędy czy niedociągnięcia. 

 Sylwia Łaźniewska radna – budżet imprez na rok 2012 został zaplanowany, czy koszty 

utrzymają się na tym samym poziomie, czy będą zmniejszone? Ja wnioskowałabym,  

aby pozostały na tym samym poziomie.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – jeżeli budżet imprez ujęty w kalendarzu imprez  

na 2012 jest zgodny z budżetem referatu OSKiR to pozostanie na tym samym poziomie.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OKSiR – podczas trwania komisji Pan Burmistrz nieco 

zweryfikował te koszty. Koszty imprez, które my jako referat zaproponowaliśmy mieściły 

się w planie budżetu.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej –  chciałbym podziękować całemu 

referatowi za trud wniesiony w rozwój kultury, sportu i rekreacji. 
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 Jolanta Pawlak radna – patrząc na kalendarz imprez, są to głównie imprezy integracyjne, 

które są potrzebne, ale mi brakuje w tym kalendarzu imprez przedsięwzięć czysto 

kulturalnych, tzn. spektaklu takiego, który odbył się w ubiegłym roku pn. „Brat Naszego 

Boga”. 

  Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – chciałbym doczekać jako radny,  

żeby w Dobiegniewie powstał Dom Kultury.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeprowadzenia wyboru Sołtysa Sołectwa Radęcin. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/106/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych – Oddział w Gorzowie Wlkp. 

nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/107/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/108/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta  

i Gminy Dobiegniew na lata 2011-2016 z perspektywą do roku 2032”. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/109/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radęcinie w filię Szkoły Podstawowej  

im. Żołnierzy Września – Woldenberczyków w Dobiegniewie.  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – chciałbym wnieść autopoprawkę do uchwały,  

czyli wykreślić §3: „Zobowiązuje się Burmistrza Dobiegniewa do poinformowania 

Lubuskiego Kuratora Oświaty oraz rodziców dzieci uczęszczających do Szkoły 

Podstawowej w Radęcinie o przekształceniu szkoły” oraz wykreślić z uzasadnienia 

następujące zdanie: „zawiadomić o zamiarze przekształcenia szkoły: Lubuskiego Kuratora 

Oświaty oraz rodziców uczniów.”    

 Jolanta Pawlak radna – jaka opinię wydał Lubuski Kurator Oświaty oraz Związki 

Zawodowe i rozumiem, że wszyscy rodzice zostali poinformowani o zmianach? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – Lubuski Kurator Oświaty wydał opinię 

pozytywną, Związki Zawodowe z Dobiegniewa wydały również opinię pozytywną, 

Związki Zawodowe tj. OPZZ, Forum, Solidarność również zostały powiadomione.  

Nie otrzymaliśmy odpowiedzi od tych związków, ale zgodnie z uchwałą, jeżeli Związki 

Zawodowe w ciągu 30 dni nie wypowiedzą się w przedmiotowej sprawie to sprawę uznaje 

się za zaopiniowaną pozytywnie. Rodzice zostali powiadomieni zgodnie z procedurami.  

 Marek Rajtarowski radny – w §2 wykreślone zostały „dowozy i odwozy”, więc proponuję 

cały §2 wykreślić? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – ten §2 jest potrzebny, ponieważ jest tam zapisane  

i z ustawy wynika, że powinno się zapewnić możliwość nauki.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 3 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/110/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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f) udzielenia dotacji w 2012 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew – Cerkiew Prawosławna Zaśnięcia Najświętszej Maryi Panny w Ługach. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/111/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) wyrażenia woli wspólnej realizacji oraz współfinansowania zadania inwestycyjnego  

pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 160 w m. Dobiegniew”. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/112/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

h) utworzenia zamiejscowego oddziału w Radęcinie oraz zmiany aktu założycielskiego 

Przedszkola w Dobiegniewie. 

 Sylwia Łaźniewska radna – jak będzie wyglądało to organizacyjnie, czy Panie 

Przedszkolanki z Dobiegniewa będą jeździły do Radęcina? 

 Irena Filak Dyrektor Przedszkola – cieszę się, że od 01 marca br. ma powstać oddział 

zamiejscowy w Radęcinie. Od września br. 3-latków będzie 8, 4-latków będzie 5  

i 5-latków będzie 8. Przejmując ten oddział przedszkolny będzie to kolejny 6 oddział  

z tym, że pozamiejscowy. Do czerwca br. zajęcia będzie prowadziła Pani, która jest 

obecnie, natomiast od września br. myślę, że zajęcia te prowadził będzie nauczyciel  

ze szkoły w Radęcinie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/113/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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i) wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/114/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

j) udzielenia dotacji w 2012 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/115/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

k) zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – zmiany dotyczą otrzymanej kwoty z PROW refundacji 

kosztów poniesionych na inwestycję w Radęcinie. Następnie kwota 49.000zł to jest kwota 

przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich na chodnik przy drodze nr 160;  

kwota 5.000zł dotyczy świadczeń rodzinnych; kwota 24.000zł dotyczy budowy wiaty  

w Lubiewku;  

 Sylwia Łaźniewska radna – jaki jest całkowity koszt wiaty? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – 43.197zł z tym, że 24.300zł będzie dofinansowana, 

natomiast nasz udział to jest kwota 18.897zł.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – watro jest podkreślić, że jest  

to pierwsza inwestycja w Lubiewku od kilku lat i uważam, że nawet Pan Sołtys przyzna 

mi rację, że „lepiej późno niż wcale”.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/116/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Irena Filak Dyrektor Przedszkola – na dzień dzisiejszy nasze Przedszkole skupia dzieci  

z terenu całej gminy w wieku od 3 do 5 lat. W tym roku nie mamy 6-latków w związku, 

z czym ta ilość dzieci, które objęte są podstawą programową jest troszeczkę mniejsza  

niż w roku ubiegłym. Na 120 osób funkcjonujących w Przedszkolu 71 korzysta  

z rozszerzonych świadczeń. Najwięcej osób, około 70% korzysta z dwóch godzin ponad 

podstawę programową, czyli od 8
00

 do 15
00

, natomiast do godziny 16
00

 korzysta grupa 

około dwudziestoosobowa. Wpływy do budżetu są mniejsze, ponieważ zgodnie z uchwałą 

każdy dzień nieobecności dziecka odpisujemy.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o drogi należące do Skarbu 

Państwa dotyczy to wszystkich dróg na terenie gminy. Zgadzamy się z tym, że jest pewien 

problem i drogi są zdewastowane.  

 Jeżeli chodzi o drogę do Radęcina, skierujemy pismo do Zarządu Dróg Powiatowych  

o zajęciem się tym tematem. 

 Jeżeli chodzi o drogę do Łęczyna jest krótki odcinek drogi, który należy do Skarbu 

Państwa. Gmina jest w trakcie przejmowania tego odcinka. W budżecie na 2012 rok 

mamy zaplanowane 200.000zł na modernizację tej drogi i tylko etapowo będziemy mogli 

pozwolić sobie na modernizację tego odcinka. 

 Jeżeli chodzi o wysypisko na prywatnej posesji również zwróciłem na to uwagę,  

ale z drugiej strony zastanówmy się czyje to są śmieci. Te śmieci wyrzucane są przede 

wszystkim przez przechodniów. Zwrócimy się z krótkim pismem o uporządkowanie tej 

działki, ponieważ zadaniem właściciela jest dbać o czystość i porządek. 

 Jeżeli chodzi o drogi wewnętrzne, każdego roku staramy się równać te drogi gruntowe 

 W sprawie recept wystawianych z lekarzami, rozmawiałem z właścicielką jednej  

z aptek i w tym szczycie tego całego zamieszania nikt się nie zgłosił z taką receptą.  

 Jeżeli chodzi o drogi na ul. Teatralnej i Parkowej zgadzam się, że wymagają one 

modernizacji, ale niestety nie ma zabezpieczonych środków na ten cel.  

 Jerzy Hatała kierownik Referatu spraw Komunalno – Gospodarczych – jeżeli chodzi  

o modernizację dróg na dzień dzisiejszy mamy opracowane dokumentacje techniczne  

na Łęczyn, Radęcin, Słonów i ul. Partyzancką. Jeżeli będą oszczędności to uważam,  

że w Dobiegniewie w pierwszej kolejności należy zrobić ul. Ściegiennego, ponieważ brak 

jest masy asfaltowej oraz połamane są chodniki.  
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 Jeżeli chodzi o SPZOZ – dnia 29 lutego br. zaprzestanie on swoją działalność, 

pracownicy są na wypowiedzeniach. Burmistrz Dobiegniewa wydał zarządzenie,  

w którym określił zakończenie likwidacji do dnia 31 marca br. Zgodnie  

z Zarządzeniem Burmistrza likwidatorem będę ja.  

 

Ad.9. Komunikaty. 

 Sylwia Łaźniewska radna – dnia 11 lutego br. Rada Rodziców Zespołu Szkół i Szkoły 

Podstawowej organizuje Bal Charytatywny w Ługach, z zebranych pieniążków zostanie 

zorganizowany Dzień Dziecka.  

 Marek Wardziak sołtys – chciałbym zaprosić wszystkich dnia 05 lutego br. o godz. 13
00

 

do Radęcina na turniej Tenisa Stołowego oraz dnia 19 lutego br. do Słowina również  

na turniej Tenisa Stołowego. 

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXI nadzwyczajnej sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                              w Dobiegniewie  

                                                                                               /-/ Tomasz Karpiński  

 

 


